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Abstract (en)
[origin: CA2010995A1] Display stand for a shell The invention relates to a display stand (2) for a shell (1, 11) which comprises a pedestal having a
plate (3, 13) pierced with at least one hole (6) and at least one structural element (4, 15) which raises said plate in relation to the support on which
the display stand may be placed. The shell (1, 11) is secured in position by adhesive (8) which makes the lower surface of the plate (3, 13) solid
with a small protuberant part (7) of the shell (1, 11) inserted in the hole (6) by bearing on the edges of said hole (6). Figure 2.

Abstract (fr)
L'invention concerne un présentoir (2) pour coquillage (1, 11) qui consiste en un socle comportant une plaque (3, 13) percée d'au moins un trou (6)
et au moins un élément structurel (4, 15) qui surélève cette plaque par rapport au support sur lequel le présentoir peut être posé. Le coquillage (1,
11) est fixé en place par de la colle (8) qui solidarise la face inférieure de la plaque (3, 13) avec une petite partie protubérante (7) du coquillage (1,
11) engagée dans le trou (6) en prenant appui sur les bords de ce trou (6).
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